
Vragen over het artikel over de ̀ regio' in het Nieuwsblad van 

Huizen van donderdag 20 februari 2020 

Aan: Het Algemeen Bestuur van de Regio Gooi en Vechtstreek 

Van: Jessica Prins, fractievoorzitter WD Huizen 

Betreft: Raadsvragen op grond van artikel 21 lid 2 van de gemeenschappelijke 

regeling Regio Gooi en Vechtstreek, betreffende het artikel in het 

Nieuwsblad van Huizen van donderdag 20 februari jl. 

Datum: 26 feb 2020 

Geacht bestuur, 

In het Nieuwsblad van Huizen van donderdag 20 febr. 2020 stond bijgaand artikel 

waarin de heer Broertjes, in zijn hoedanigheid van regiovoorzitter, en de heer 

Meuwese, directeur van de regio, aan het woord komen. Mede namens mijn fractie 

wil ik de verbazing uitspreken over de timingen de inhoud van het artikel. Daarom 

heb ik, mede namens mijn fractie, de volgende vragen voor u naar aanleiding van dit 

artikel. 

1. Betreft dit artikel een zogenoemde "advertorial" of gaat het om een redactioneel 

artikel verschenen in de "Nieuwsblad-uitgaven" in alle regiogemeenten ?Tevens 

vragen wij ons af hoe dit artikel tot stand is gekomen? Is dit van te voren 

afgestemd met u als algemeen bestuur en/of de portefeuillehouders ? 

In het artikel wordt een "mislukte herindeling" als voorbeeld gegeven van 

gebrek aan onderling vertrouwen tussen de Gooise gemeenten.. Vanuit wiens 

perspectief moet deze als mislukt worden beschouwd? Bent u het als algemeen 

bestuur eens met de duiding dat sprake is van een "mislukte herindeling"? 

3. Het artikel vermeldt in vervolg hierop verderop een teleurgesteld: "Hoewel de 

Gooise gemeente er dus niet is gekomen ...". De zin is niet gepresenteerd als 

citaat, maar de woorden lijken in de context van het artikel van de 

regiovoorzitter afkomstig te zijn. Is het een juiste constatering, dat hier een 



vaststelling door de heer Broertjes wordt verwoord? Zo ja, is dit dan een 

vaststelling die de heer Broertjes heeft gedaan in zijn hoedanigheid van 

burgemeester van Hilversum of als voorzitter van de regio, nu de "mislukte" 

herindeling van de regio alleen zag op vermindering van het aantal 

regiogemeenten naar drie en niet op een fusie tot één Gooise gemeente? 

4. In het artikel wordt gesproken van een werkconferentie op 6 maart aanstaande, 

dat wordt gezien als een eerste experiment in het kader van de bestuurlijke 

vernieuwing. Versterkt het voorgenomen experimenteren de komende periode 

de zelfstandige positie van de regio als zodanig en/of versterkt het de positie 

van de raden ten opzichte van de regio als samenwerkingsverband? Kunt u ook 

duiden wat het experiment op 6 maart a.s. precies gaat inhouden; waarmee 

wordt dus op 6 maart a.s. ,als het om depositie van de raden gaat, 

geëxperimenteerd? 

5. De ontwikkeling van de Regionale samenwerkingsagenda enerzijds en de vraag 

naar democratische legitimiteit en bestuurskracht anderzijds heeft een tamelijk 

politiek karakter gekregen. Bent u het met ons eens dat het in dit perspectief 

beter was geweest als in het artikel alleen de regiovoorzitter ak politiek-

bestuurlijk verantwoordelijke aan het woord was geweest? 

Zo mogelijk zie ik beantwoording van mijn vragen graag tijdig voorde 

werkconferentie van 6 maart a.s. tegemoet. 

Een cc van deze brief heb ik via de griffie van Huizen laten toesturen aan de raden 

van alle regiogemeenten. 

Met vriendelijke groet, 

namens de WD-fractie Huizen 

Jessica Prins 
..._.. . ,..~.. 

y
--_ _---
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SPANNEND JAAR VOOR GOOISE POLITIEK BIJ KEUZES MAILEN VOOR STERKE REGIO 

Realiseren van vol n ní n " doe de wo n e en g 
weriz en re ío oud bereílzb r h n g g aa oude 

De Gooise politiek 

staat dit jaar voor een 

aantal belangrijke 

keuzes als het gaat 

om natuur, wonen, 

mobiliteit en werkge-

legenheid. Een goede 

samenwerking daarbij 

is cruciaal. 

REGIO Behoud en versterking 

van de natuur, voldoende werk 

gelegenheid creëren, goed be-

reikbaar blijven en voldoende 

woningen realiseren. Allemaal 

uitdagingen die de Gooise raads-

leden de komende periode op 

hun bordje krijgen. "Met de regí-

onale opgaven die voorliggen is 

tijdig onderling afstemmen cru-

ciaal", stellen regiovoorzitter (en 

burgemeester van Hilversum) 

Pieter Broertjes en algemeen di-

recteur Igor Meuwese van de Re-

gio Gooi en Vechtstreek. 

Elkaar vertrouwen was voor de 

Gooise gemeenten de voorbije ja-

ren nog weleens een uitdaging. De 

mislukte gemeentelijke herinde-

ling is daarvan het meest recente 

voorbeeld. Maar om `t Gooi en de 

Vechtstreek vitaal, bereikbaar 

en een beetje leuk te houden en 

de dalende trend als het gaat om 

werkgelegenheid te doen keren, 

kunnen de verschillende gemeen-

teraden niet meer alleen binnen 

de eigen gemeentegrenzen kijken. 

Met elkaar samenwerken - en el-

kaar wat gunnen - is een must. 

Broertjes en Meuwese hebben alle 

vertrouwen in een goede afloop, 

een rondje langs de verschillende 

gemeenteraden in deze regio is 

hen goed bevallen. Maar `span-

nend als het gaat om keuzes ma-

■ Een rondje langs de verschillende gemeenteraden is Pieter Broertjes en Igor Meuwese goed bevallen. Foro: O Bwsriwwx MccxÉ 

ken wordt het wel'{ geeft Meuwese 

toe. Broertjes vult aan: "De ver-

deling van de schaarse ruimte is 

moeilijk en de verschillende am-

bities zijn niet altijd verenigbaar." 

Hoewel de Gooise gemeente er dus 

niet is gekomen, is er bij nagenoeg 

alle gemeenten het besef dat de 

optie `iedere gemeente voor zich' 
eigenlijk geen optie is. Het is van 

belang om als gemeenteraden en 

regiobestuur een gezamenlijke 

koers naar 2040 uit te zetten. In 

2020 wordt gewerkt aan een geza-

menlijk koersdocument. En hoe-

wel de uitdagingen gelden voor de 

gehele Gooi en Vechtstreek, staat 

'De verschillende 

ambities zijn .niet 

altijd verenigbaar' 

de lokale autonomie bij niemand 

ter discussie. De gemeenteraden 

hebben en houden het laatste 

woord. "De lokale kaderstellende 

en controlerende rol van de raad 

staat in de gesprekken voorop", 

aldus Meuwese. "De gemeenteraad 

heeft daarvoor ook de juiste wet-

telijke instrumenten:' 

Overigens is er het afgelopen jaar 

in positieve zin al wel veel ver-

anderd. Zo kwamen de bij elkaar 

162 Gooise gemeenteraadsleden 

uit deze regio al bijeen tijdens de 

zogenaamde Regiopodia, is de 

zogenaamde Regionale Samen-

werkingsagenda voor het gehele 

gebied vastgesteld en de verster-

king op het sociaal domein ge-

agendeerd. "We hebben elkaar 

leren kennen", aldus Meuwese, die 

natuurlijk wel beseft dat iedere ge-

meenteraad nog zijn eigen wensen 

heeft. Maar, vervolgt hij, "de beel-

den die er waren ten opzichte van 

elkaar zijn veranderd " En, meent 

Broertjes, "het is ook in ieders ei-

genbelang om samen vorm te ge-

ven aan het gehele gebied." 

Te vrijblijvend 

Desondanks -klonk de interne 

kritiek -waren de verschillende 

bijeenkomsten van vorig jaar nog 

te vrijblijvend. Het is nu tijd om 

echt keuzes te maken en goed kij-

ken waar meer- en minderheden 

zijn. Het `waY staat nu vast, nu is 

het tijd om te kijken naar het ̀ hoe'. 

`Richting geven', is de opdracht. 

Waar wil dit gehele gebied staan 

in 2040? De betrokkenen zullen 

in hun agenda bij vrijdag 6 maart 

een groot uitroepteken hebben 

geplaatst. Onder de titel `Samen-

spraak tussen geméenteraden' is 

die dag een werkconferentie die 

kan worden gezien als eerste ex-

periment in het kader van de be-

stuurlijke vernieuwing. 

Eén van de vragen die de komende 

tijd voorbij zal komen, is in hoe-

verre de regio kan bijdragen aan 

de enorme woningbehoefte die er 

is. Het plan voor 10.000 nieuwe wo-

ningendat Hilversum bij de Metro-

poolregio Amsterdam (MRA) heeft 

aangeboden, is toch met de nodige 

verbazing ontvangen bij sommige 

buurgemeenten. Broertjes geeft 

Bij 6 maart. hebben de 

betrokkenen een groot 

uitroepteken geplaatst 

aan dat het er ook minder kunnen 
zijn - 7.000 bijvoorbeeld -maar 
stelt dat er binnenstedelijk toch 

echt woningen moeten komen. 

Het plan van Hilversum sluit plan-

nen van andere gemeenten ook 

niet uit. Het biedt ze wel een kans 
om aan te haken of om juist de fo-
cus op andere belangrijke zaken te 

leggen, zoals natuur of recreatieve 

voorzieningen. Als het dan gaat 

over de hoogte van die woningen 

- vanuit politiek Gooise Meren 

klonk namelijk al de vrees voor 

van veraf zichtbare hoge flats ~in 

Hilversum-Noord -stelt Broertjes 

hen gerust. "Daar gaan we onze 

buren niet mee belasten, maar 

onze inwoners mee bedienen " 

Bereikbaarheid 

Andere grote uitdaging is de be-

reikbaarheid van de regio. Dat 

is immers een belangrijke voor-

waarde om bedrijven naar `t Gooi 

te lokken. Maar dat mag uiteraard 

niet te koste gaan van de natuur. 

"Het landschap is een belangrijke 

voorwaarde voor het woon-, leef-

en werkmilieu en heeft potentie., 

aldus Broertjes, "maar staat tegelij-

kertijd onder druk door de verste-

delijking en klimaatverandering." 
Nu lijkt 2040 nog heel ver weg, 
maar juist daarom moeten er nu al 
keuze worden gemaakt. Anders is 
het te laat en, aldus Meuwese `als 
wij het niet doen, doen anderen 

- zoals het rijk of de provincie -

heY. Broertjes: "Het is nu al lastig 
om aan een woning te komen. Als 
we niks doen wordt dat voor onze 
kinderen nog veel lastiger." 
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